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Abstract (en)
The invention relates to a protective material, which is bullet proof and proof against stabbing weapons, for the production of items of clothing. Such
protective materials are already known but it has been found that these materials do not offer adequate protection particularly when the stabbing
weapon is contaminated by any substance, such as grease or blood for example, since the known layers which are resistant to stabbing weapons
then do not offer sufficient resistance. For this reason, the invention proposes to add a layer to the protective material, which layer is made from a
metal foil with a hexagonal crystal structure in an arrangement remote from the body. This layer results in the stabbing weapon being cleaned by
stripping off the contamination. A protective material having an inserted metal foil is illustrated in Fig. 2. <IMAGE>

Abstract (de)
Es handelt sich hierbei um ein kugel- und stichwaffenfestes Schutzmaterial zur Herstellung von Bekleidungsstücken. Derartige Schutzmaterialien
sind bereits bekannt, jedoch hat sich gezeigt, daß diese Materialien insbesondere dann keinen ausreichenden Schutz bieten, wenn die Stichwaffe
durch irgendeine Substanz, wie z.B. Fett oder Blut, beschmutzt ist, da dann die bekannten stichwaffenfesten Schichten keinen ausreichenden
Widerstand bieten. Aus diesem Grund schlägt die Erfindung vor, dem Schutzmaterial eine Schicht aus einer Folie aus Metall mit hexagonaler
Kristallstruktur in körperferner Anordnung hinzuzufügen. Diese Schicht bewirkt eine Reinigung der Stichwaffe durch Abstreifen der Verschmutzung.
Ein Schutzmaterial mit eingelegter Metallfolie ist in Fig. 2 gezeigt. <IMAGE>
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